

属灵

的预备!

Spiritual
Preparation!

Heb 来
11:30

以色列人**因著信**，
围绕耶利哥城七日，
城墙就倒塌了。

By faith the walls of Jericho fell down
after they were encircled for seven days.

**Jos 书
6:1-5**

**耶利哥的城门因以色列人就关得严紧，无人出入。耶
和华晓谕约书亚说：「看哪，我已经把耶利哥和耶利
哥的王，并大能的勇士，都交在你手中。你们的一切
兵丁要围绕这城，一日围绕一次，六日都要这样行。
七个祭司要拿七个羊角走在约柜前。到第七日，你们
要绕城七次，祭司也要吹角。他们吹的角声拖长，你
们听见角声，众百姓要大声呼喊，城墙就必塌陷，各
人都要往前直上。」**

Now Jericho was securely shut up because of the children of Israel; none went out, and none came in. And the LORD said to Joshua: "See! I have given Jericho into your hand, its king, and the mighty men of valor. You shall march around the city, all you men of war; you shall go all around the city once. This you shall do six days. And seven priests shall bear seven trumpets of rams' horns before the ark. But the seventh day you shall march around the city seven times, and the priests shall blow the trumpets. It shall come to pass, when they make a long blast with the ram's horn, and when you hear the sound of the trumpet, that all the people shall shout with a great shout; then the wall of the city will fall down flat. And the people shall go up every man straight before him."

Jos 书
5:1

约但河西亚摩利人的诸王和靠海迦南人的诸王，听见耶和华在以色列人前面使约但河的水乾了，等到我们过去，他们的心因以色列人的缘故就消化了，不再有胆气。

Now when all the Amorite kings west of the Jordan and all the Canaanite kings along the coast heard how the Lord had dried up the Jordan before the Israelites until they had crossed over, their hearts melted in fear and they no longer had the courage to face the Israelites.

Psa 诗
139:14

我要称谢你，
因我受造，奇妙可畏；
你的作为奇妙，
这是我心深知道的。

I praise you because I am fearfully and wonderfully made;
your works are wonderful, I know that full well.

为什么是耶利哥？

Why Jericho?



在耶利哥的滑铁卢
Waterloo in Jericho

相信神 Trust Him

- 当昏暗的意念袭击你时，相信他
Trust Him when dark doubts assail thee
- 相信祂，因祂永远信实
Trust Him, He is ever faithful
- 当他们的力量微小时，相信他
Trust Him when they strength is small
- 相信祂，因为祂的旨意是最好的
Trust Him, for his will is best
- 当我们需要单纯地信靠祂时，相信他
Trust Him when to simply trust Him
- 相信他，因着耶稣的心
Trust him, for the heart of Jesus
- 事情看起来是最困难的
Seems the hardest thing of all
- 是唯一安息的地方
Is the only place of rest

Jos 书
5:14

他回答说：「不是的，我来是要作耶和华军队的元帅。」...

So He said, "No, but as Commander of the army of the LORD I have now come." ...



**“希特勒在斯大林格勒
遭遇滑铁卢”**

**‘Hitler Meets His Waterloo
in Stalingrad’**

1941年

1

一个更新过的

关系

A Renewed Relationship

心灵的割礼

Circumcision of the Heart

Jos 书 5:7

他们的子孙，就是耶和華所兴起来接续他们的，
都没有受过割礼；因为在路上没有给他们行割
礼，约书亚这才给他们行了。

Then Joshua circumcised their sons whom He raised up in their place;
for they were uncircumcised, because they had not been circumcised
on the way.

ii) 逾越节

Passover

Jos 书 5:10

以色列人在吉甲安营。正月十四日晚上，在耶利哥的平原守逾越节。

Now the children of Israel camped in Gilgal, and kept the Passover on the fourteenth day of the month at twilight on the plains of Jericho.

Exo 出
6:6-8

所以你要对以色列人说：『我是耶和华；我要用伸出来的膀臂重重的刑罚埃及人，救赎你们脱离他们的重担，不做他们的苦工。我要以你们为我的百姓，我也要作你们的神。你们要知道我是耶和华你们的神，是救你们脱离埃及人之重担的。我起誓应许给亚伯拉罕、以撒、雅各的那地，我要把你们领进去，将那地赐给你们为业。我是耶和华。』』 Therefore say to the children of Israel: 'I am the LORD; I will bring you out from under the burdens of the Egyptians, I will rescue you from their bondage, and I will redeem you with an outstretched arm and with great judgments. I will take you as My people, and I will be your God. Then you shall know that I am the LORD your God who brings you out from under the burdens of the Egyptians. And I will bring you into the land which I swore to give to Abraham, Isaac, and Jacob; and I will give it to you as a heritage: I am the LORD.' "

iii) 吗哪止住

Manna Cease (约书 5:8-9)

Jos 书 5:11-12

逾越节的次日，他们就吃了那地的出产；正当那日吃无酵饼和烘的谷。他们吃了那地的出产，第二日**吗哪就止住了**，以色列人也不再有什么吗哪了。

那一年，他们却吃迦南地的出产。 And they ate of the produce of the land on the day after the Passover, unleavened bread and parched grain, on the very same day. Then the manna ceased on the day after they had eaten the produce of the land; and the children of Israel no longer had manna, but they ate the food of the land of Canaan that year.

iii) 吗哪止住

Manna Cease (Deu 8:8-9)

1. 一个更新过的关系 A RENEWED RELATIONSHIP

Deu 申
8:8-9

那地有小麦、大麦、葡萄树、无花果树、石榴树、橄榄树，和蜜。你在那地不缺食物，一无所缺。那地的石头是铁，山内可以挖铜。

a land of wheat and barley, of vines and fig trees and pomegranates, a land of olive oil and honey; a land in which you will eat bread without scarcity, in which you will lack nothing; a land whose stones are iron and out of whose hills you can dig copper.



**神没有抛弃你，
只是你的吗哪改变了形式。**

**God hasn't abandoned you,
it's just your manna has changed forms.**

iii) 呜哪止住

Manna Cease (Yeh 8:8-9)

1. 一个更新过的关系 A RENEWED RELATIONSHIP

- **不保持原样** Not to remain the same
- **满怀期待地踏入** Step in with great expectation
- **是时候往前行了** Time to move on

2

一个更新过的

心思

A Renewed Mind

Jos 书
6:1-2

耶利哥的城门因以色列人就关得严紧，无人出入。耶和华晓谕约书亚说：「看哪，我已经把耶利哥和耶利哥的王，并大能的勇士，都交在你手中。」

Now Jericho was securely shut up because of the children of Israel; none went out, and none came in. And the LORD said to Joshua: "See! I have given Jericho into your hand, its king, and the mighty men of valor.

为什么心思需要被更新？

Why A Renew Mind?

- **这个指令会让他感到困惑**
The instruction will boggle his mind
- **他必须遵守严格的指示**
He must follow strict instruction
- **将会发生一些独特的事情**
Something unique will happen

2Co 林后
10:5

将各样的**计谋**，各样**拦阻人认识神的那些自高之事**，一概**攻破了**，又将人所有的心**意夺回**，使他都**顺服基督**。

casting down arguments and every high thing that exalts itself against the knowledge of God, bringing every thought into captivity to the obedience of Christ,

艾德蒙·希拉里爵士

Sir Edmund Hillary



艾德蒙·希拉里爵士 (Sir Edmund Hillary) 与丹增·诺吉 (Tenzing Norgay) 于七十年前登上世界最高峰，创下人类首次登顶珠穆朗玛峰的壮举。

一旦他们取得了突破，许多其他的人也做了同样的事情。 Sir Edmund Hillary and Tenzing Norgay climbed the world's highest peak 70 years ago, creating the feat of being the first human to summit Mount Everest. Once they had the breakthrough, many other people did the same.

罗杰·班尼斯特博士

Dr. Roger Bannister



许多人认为人类不可能跑得快。1954年，班尼斯特跑了一英里，成绩为3分59秒。一旦班尼斯特打破了这一障碍，接下来的10年里就有336名男子做了同样的事。

Many have decided that is just was not possible for humans to be able to run fast. 1954 Bannister ran a mile 3 minutes 59 seconds. Once Bannister broke that barrier, 336 men did the same over the next 10 years.



A person is holding an open book with their hands. The book's pages are fanned out, and a bright light emanates from the center. Overlaid on the book in large, bold, yellow Chinese characters is the word '总结' (Conclusion). The background is dark, and there are faint white circular lines in the corners.

总结

Conclusion